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»دنیای هوادار« بررسی می کند؛

تحلیل رفتار مصرف کننده   )2(
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»علی اکبر مختاری« خبر داد: 

آغاز طرح نظارتی اصناف
ویژه شب یلدا
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محمد بنا خطاب به علی نژاد:

بگذار مُهر سرپرستی ات 
خشک شود بعدا صحبت کن!
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رئیس شورای شهر: 

وضعیت هوای تهران
افتضاح است
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به بهانه پیوستن »گتوزو« به ناپولی؛

وقتی جهان سوار بر 
موجِ جوانگرایی است

شاید چندان رسم استاد و شاگردی نباشد که شاگرد در یک تیم 
فوتبال جانشین استاد شود اما فوتبال تاکنون چه قاعده و قانون 
و عرفی را برتابیده که این یکی را بتوان به آن خرده گرفت؟ از 
اوایل هفته گذشته و با تساوی امتیاز از دست دادن دوباره ناپولی 
بود که خبرهای اخراج »کارلو آنچلوتی« در ناپولی دیگر رنگ و 

بوی شایعه نداشت و تقریباً قطعی شده بود ..... 

 8 ادامه در صفحه 
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رئیس قوه قضاییه:

نقد آرای دستگاه قضایی باعث پیشرفتِ قضات است

فردوسی پور نیامده رکوردشکنی کرد؛
پیامِ» # عادل_حذف_

شدنی_ نیست« به گوشتان 
رسید یا...؟

عزم ملي مي خواهد؛
کامِ »امید« با حلوا حلوا

شیرین  نمي شود!
836

»دنیای هوادار«  بررسی می کند؛

باشگاه داری مسموم در 
فوتبال ایران بیداد می کند
وقتی جیب آقایان خالی ست اما پزشان...
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دستگاه  آرای  نقد  گفت:   قضاییه  قوه  رئیس 
قضایی، کمک علمی خوبی به قضات است و 
بارها اعلام کرده ام که این موضوع می تواند در 

اتقان آراء بسیار مؤثر باشد.

حجت الاسلام  هوادار«،  »دنیای  گزارش  به 
والمسلمین سید ابراهیم رئیسی روز گذشته در 
آئین نکوداشت هفته پژوهش در قوه قضاییه گفت: 
مهمترین ابزار قوه قضاییه علم و دانش است و این 
علم و دانش برای قاضی مهم است، از این رو باید 

این دانش، به روز و به هنگام باشد.
وی ادامه داد: گزارش های خوبی که هر کدام از 
عزیزان امروز ارائه دادند، بسیار مفید بود و بخشی 
که به بیان مشکلات اشاره داشت، ان شاءالله در 

جای خود پیگیری خواهد شد.

»علم و دانش« مهم ترین ابزار ماست
داد:  ادامه  رئیسی  والمسلمین  حجت الاسلام 
به  مهم  ضرورت  یک  عنوان  به  پژوهش  بحث 
و  تصمیم سازی  در  آن  اهمیت  و  می رود  شمار 
تصمیم گیری مجموعه عظیمی مثل قوه قضاییه 
قوه  ابزار  مهمترین  نیست.  پوشیده  کسی  بر 
قضاییه علم و دانش است و این علم و دانش برای 
قاضی مهم است؛ لذا باید این دانش، به روز و به 

هنگام باشد.
در  هم  قاضی  کرد:  تأکید  قضاییه  قوه  رئیس 
جایگاه موضوع شناسی و هم حکم شناسی است. 
همچنین در مقام قضا و افتاء، موضوع باید برای 
مفتی و قاضی جهت صدور فتوا مشخص باشد. مگر 
ممکن است قاضی حکمی را بدون تبیین کامل 

موضوع صادر کند؟
وی با بیان اینکه موضوع شناسی امری بسیار مهم 
در مقام قضا برای قاضی به شمار می رود، افزود: 
برای شناخت احکام موضوعی قاضی در قضاوت 
همواره باید خود را محتاج دانش به روز و به هنگام 
بداند و تصمیمات دستگاه قضایی، گره گشایی ها، 
از  بودن ها  و فصل الخطاب  حل کردن مشکلات 
ابعاد علمی  سوی قاضی، نیازمند اشراف وی به 

موضوع است.

پژوهش در دستگاه قضا تقویت شود
احکام،  شناخت  کرد:  تأکید  قضاییه  قوه  رئیس 
مقدماتی لازم دارد که باید در حوزه پژوهش آن 
را آماده کرد. از بخش هایی که بسیار ضرورت دارد 
تا در دستگاه قضایی تقویت شود، بحث پژوهش 

است.
داد:  ادامه  رئیسی  والمسلمین  حجت الاسلام 
و  تحقیق ها  استناد  به  سلف  بزرگان  شناخت 
پژوهش هایی است که ایشان انجام داده اند. یعنی 
اگر کسی از شما بپرسد »شیخ بهایی« کیست، 
پاسخ خواهید داد که وی را بر مبنای پژوهش های 
یا  »محقق«  مرحوم  شناخت  یا  میشناسم  او 
شناخت مرحوم »شیخ انصاری« و شناخت از سایر 
علما و دانشمندان از آثار تحقیقی و پژوهشی آن ها 
است؛ چراکه ما محضر آن ها را درک نکرده ایم و 
صرفاً سر سفره کلمات بلند و تحقیقات عمیق و 

انگیزه های ارزشمندشان بودیم.
وی افزود: مسأله پژوهش و تحقیق یک امر بسیار 
مهم و ضروری است. در دستگاه قضایی زمانی که 
قاضی موظف است برای رسیدگی به پرونده به 
قانون مراجعه کند، اگر حل مسأله ای را درقانون 
نیافت، باید به فتاوای مشهور فقها مراجعه کند. 
امروز یکی از عزیزان بیان کردند که قضات ما بیش 
از 10هزار مسأله را به بحث پژوهش ارجاع داده اند 
تا پاسخ مسائل و سؤالات را از فقه جعفری و اجتهاد 

تمدن ساز و نگاه مراجع و مجتهدین بیابند.
حجت الاسلام والمسلمین رئیسی گفت: مبنای این 
سخن آن است که علیرغم همه تلاش هایی که 
مرحوم محقق، صاحب جواهر، آقای نجفی، مرحوم 
آیت الله بروجردی و امثال این بزرگان و علمای 
سلف انجام دادند، همچنان نیازمند پژوهش درباره 

مسائل جدید هستیم.
که  کارهایی  همه  داد:  ادامه  قضاییه  قوه  رئیس 
فقهای سلف کردند، یک تفاوت جدی با زمان ما 
دارد و آن این است که در زمان آن ها فقه حکومت 
نمی کرد؛ اما در زمان ما فقه حکومت می کند و 
که  کسانی  برای  زیادی  سوالات  زمان  این  در 
می خواهند زندگی شان مبتنی بر فقه و آموزه های 
فقهی و مبتنی بر دین و توصیه های پیشوایان دینی 

باشد، ایجاد می شود.  همچنین سؤالات زیادی در 
رابطه با هنر، اقتصاد، سیاست، فرهنگ و حوزه های 
مختلف وجود دارد که امروز باید تنها با پژوهش و 
تحقیق و تلاش فقیهان و پژوهشگران و محققان در 

حوزه های مختلف پاسخ داده شود.
وی گفت: کارهای پژوهشی در دستگاه قضایی 
امری ضروری است تا بر مبنای آن بتوان مسائل 

متعدد امروز را با یک نگاه ژرف پاسخ داد.
داد:  ادامه  رئیسی  والمسلمین  حجت الاسلام 
همچنین نیازمحوری، مسأله یابی و مسأله محوری 
موضوعاتی است که باید در پژوهش به آن توجه 
شود و افرادی را که اندیشه و خلاقیت و ابتکارات 
خوبی دارند، باید با نگاه مثبتی نگریست. نگاه نو 
باید ابتکاری بوده و مبتنی بر مبانی باشد و از مبانی 
فاصله نگیرد. حرف نو باید بر یک جایگاه محکم 
استوار و به دنبال گره گشایی و حل مسائل و بر 
طرف کردن نیازها باشد زیرا این موارد در حوزه 

پژوهش بسیار مهم است.
پژوهشی  کار  چه  هر  گفت:  قضاییه  قوه  رئیس 
کاربردی تر باشد، نیاز دستگاه را بهتر و برتر مرتفع 
خواهد کرد. البته مشکلی نیست که برخی مسائل 
نظری نیز مورد بحث قرار گیرد؛ لیکن پژوهش هر 
چه کاربردی تر باشد، می تواند برای دستگاه قضایی 

و قضات و همکاران ما گره گشاتر باشد.

نگاه رهبری به توسعه علم و دانش جدی 
است

و  پژوهشی  کار  باب  در  نکاتی  به  اشاره  با  وی 
فعالیت های پیرامون آن افزود: امروز در کشور ما به 
برکت نگاه عالمانه و حکیمانه رهبر انقلاب اسلامی، 
دانش و پژوهش از جایگاهی درخور بهره مند است. 
اساتید  و  دانشمندان  با  نشست  در  ایشان  آنچه 
دانشگاه مطرح کردند، نشان می دهد که نگاه شان 
به این مقوله، نگاه به توسعه علم و دانش و دانش 
افزایی است. نگاه ایشان متضمن تقویت پژوهش 
علمی در کشور است که خوشبختانه در این زمینه 

رشد هم داشته ایم.
کرد:  تأکید  رئیسی  والمسلمین  حجت الاسلام 
انقلاب فرهنگی  امروز دبیر شورای عالی  گزارش 

دراین جلسه نشان داد که دانشگاه های ایران اسلامی 
به برکت انقلاب در سطح دنیا از رتبه های بالایی 
بهره مندند و جایگاه ایران اسلامی در تولید مقالات 
علمی در سطح بین المللی جایگاه ارزشمندی است 
که مرهون فعالیت های علمی و پژوهشی جوانان و 

مراکز علمی ما و در خور تقدیر است.
رهبری  را  فضا  این  گفت:  قضاییه  قوه  رئیس 
خودشان شخصاً در جلسات مختلف و در نشست 
با پژوهشگران و محققان تشویق می کنند و مراکز 
علمی را ترغیب می کنند تا کار مداوم پژوهشی 
انجام دهند و فعالیت های ماندگار در حوزه علم و 

دانش صورت گیرد.
قضایی که تصمیم سازی  وی گفت: در دستگاه 
و تصمیم گیری در آن بسیار مهم است، کار باید 
بر پیوست پژوهشی، تحقیقی و کار علمی عمیق 

مبتنی باشد.
حجت الاسلام والمسلمین رئیسی افزود: همکاری 
بخش های پژوهشی با یکدیگر در دستگاه قضایی 
امری ضروری است و باید در ارتباطات پژوهشی 
بین همه بخش های دستگاه قضا، هماهنگی وجود 
داشته باشد تا هم از کار موازی جلوگیری و هم 
از ظرفیت نیروی انسانی کارآمد پژوهشگر استفاده 
شود. عین این ارتباط باید بین دستگاه قضایی با 
مجموعه های پژوهشی خارج از آن نیز برقرار باشد.
قوه  پژوهشگاه  کرد:  تصریح  قضاییه  قوه  رئیس 
قضاییه باید با همه دانشگاه ها و مراکز پژوهشی در 
ارتباط باشد و این مجموعه پل ارتباطی بین همه 
دانشگاه ها، پژوهشگاه ها و پژوهشکده های کشور با 
دستگاه قضا باشد. در مرحله بعد این پژوهشگاه 
باید یک باشگاه فکری و اندیشه ورزی برای حضور 
نخبگان، فرهیختگان و صاحبان خرد و اندیشه 
صاحبان  اسلامی  کشور  جای  جای  از  تا  باشد 
اندیشه و علم به عضویت این باشگاه درآیند و این 
مجموعه به این یک جایگاه ارتباطی با همه نخبگان 

کشور تبدیل شود.
وی ادامه داد: در شهر قم نیز باید به همین صورت 
عمل شود و مرکز پژوهشی قم ارتباط با همه علما 
و فرهیختگان را مدنظر قرار دهد تا ما بتوانیم نگاه 
همه آن ها را داشته باشیم. همانطور که می دانید 

قانون  تدریس  حال  در  استاد  کلاس  سر  وقتی 
مدنی، قانون تجارت یا قانون آیین دادرسی و یا فقه 
و اصول است، در این میان نگاهی هم به عملکردها 
دارد و نگاهی دارد به اینکه احکام در میدان اجرا 
چگونه خواهد شد. این ها از مواردی است که باید 

به آن توجه شود.
کرد:  بیان  رئیسی  والمسلمین  حجت الاسلام 
همچنین باید جایگاهی برای شنیدن نقد علمیِ 
اقدامات دستگاه قضایی توسط علما، دانشمندان، 
فقها و حقوقدانان فراهم شود زیرا این نقد علمی 
می تواند در جهت رشد و ارتقاء دستگاه قضایی 

کمک رسان باشد.
آراء  جهت  همین  در  گفت:  قضاییه  قوه  رئیس 
دادگاه ها باید در منظر و نگاه حقوقدانان و صاحبان 
خرد و اندیشه قرار گیرد تا اگر نقدی دارند، بیان 
شود و معلوم گردد که آراء تا چه حد مبتنی بر 
پژوهش و تحقیق بوده؛ لذا نشست های نقد آرا 

حتما باید برگزار شود.
وی  گفت: نقد آراء به اتقان آن ها کمک می کند. 
نقد آرای دستگاه قضایی کمک علمی خوبی به 
قضات است و من این را بارها اعلام کرده ام که 
مؤثر  بسیار  آراء  اتقان  در  می تواند  موضوع  این 
باشد. تبیین دیدگاه ها و نظراتی که امروز در حوزه 
پژوهش در دستگاه قضایی وجود دارد، بسیار حائز 
اهمیت و نیازمند بسط گفتمانی است. همچنین 
موضوع عدالت، کرامت و مبارزه با فساد نیز نیازمند 

بسط گفتمانی است.

نظام اسلامی فساد را نمی پذیرد
حجت الاسلام والمسلمین رئیسی با انتقاد از مبارزه 
با فساد در نظام های سوسیالیستی و سرمایه داری 
افزود: در همه کشورهای جهان موضوع مبارزه با 
فساد مطرح می شود؛ اما زمانی که ما مبارزه با فساد 
را بیان می کنیم، مبتنی بر عدالتخواهی است که 

این برای خداست.
وی گفت:  نگاه ما در مبارزه با فساد متفاوت است. 
نظام  هاضمه  گفته ام  هم  دیگر  جلسات  در  من 
اسلامی فساد را نمی پذیرد و فسادناپذیر است؛ در 
حالیکه این با نگاه دیگران متفاوت است و لازم است 
مبانی آن گفته شود. بنده به عنوان یک مسئول یا 
قاضی، در این مورد حکمی صادر می کنم؛ اما تبیین 

مبانی آن نیازمند کار پژوهشی است.
در  افزود:  رئیسی  والمسلمین  حجت الاسلام 
نظام مدیریتی آخرین حرفی که امروز می زنند، 
مشتری مداری است؛ درحالی که نگاه اسلام به افراد 
بر مبنای همین مشتری مداری است و امروز این 
موضوع در نگاه های مدیریتی مطرح است. نگاه 
امیرالمومنین )ع( در این باب این است که دوست 
داشتن مردم، مرتبه نازله محبت الله است که این، 

موضوع بسیار مهمی است.

رئیس قوه قضاییه:

نقد آرای دستگاه قضایی باعث پیشرفتِ قضات است
»علم و دانش« مهم ترین ابزار ماست

خبر اول

حجت الاسلام والمسلمین 
رئیسی: نگاه ما در مبارزه

با فساد متفاوت است.
من در جلسات دیگر 

هم گفته ام هاضمه نظام 
اسلامی فساد را نمی پذیرد 

و فسادناپذیر است؛
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عزم ملي مي خواهد؛
کامِ »امید« با حلوا حلوا

شیرین نمي شود!
تیم ملي امید راهي مسابقات 
انتخابي  مقدماتي  دوم  دور 
المپیک است. کمتر از یک ماه 
با  باید  دیگر و طي هفت روز 
»ازبکستان«، »چین« و »کره 
تا ضمن  بازي کند  جنوبی« 
یک چهارم  مرحله  در  حضور 

جواز حضور در المپیک را کسب نماید.
راه سختي در پیش این تیم است. حمید استیلي مصمم و 
با اراده همه توان خود را به خدمت گرفته است. او و دیگر 
اعضای کادرفنی و البته شاگردانشان مي خواهند پس از نیم 
قرن، تابوي دست نیافتي را بشکنند؛ که البته شکستني 
است. اما براي شکستن این سد یک دست کافي نیست، 
باید دست به دست هم داد، باید عزم ملي داشت و باید 

همدل بود.
کمافي السابق این همدلي تاکنون به وقوع نپیوسته، هرچه 
بوده لب و دهن و در سخن و تظاهر و ریاکارانه بوده! چه از 

جانب مسئولان و متولیان امر و چه باشگاه ها...
برگزاري شو و نمایش هم الی ماشاءالله در حاشیه تمرینات 
تیم امید به وفور دیده مي شود، اما مرد پاي کار و اهل عمل، 
نه! تیم ملي امید حامیان پاي کار مي خواهد، حامیاني که 
غم کشور و درد فوتبال دارند. به قولي با حلوا حلوا کام تیم 

ملي امید شیرین نمي شود!
این تیم متعلق به حمید استیلي نیست که بعضي ها نگاه 
رنگي دارند و هنوز با خط کش آبي و قرمز و ماجراي فرهاد 
مجیدي آن را متر مي کنند. این تیم، تیم ملي امید ایران 
است. تیمي آینده ساز براي افتخار آفریني فوتبال ایران 
در عرصه هاي بین المللي. پس اگر درک درستي از توسعه 
دارید و اگر مفهوم زیرساخت را مي دانید و باور دارید که 
باید آینده را با این جوانان ساخت و...کمر همت ببندید و 
بیایید وسط گود و این تیم را حمایت کنید )چه مادی و 

چه غیرمادی(
تنها گذاشتن این تیم یعني استقبال از شکست و در نتیجه 

المپیک  آرزوي  استمرار 
فردا  فوتبال!  براي 
تیم  این  است.  دیر 
نفس  امروز  همین 
نگذارید  مي خواهد. 
هواي این تیم مثل 
هواي کلانشهرها به 

آلودگي،  خاطر 
کشیدن  نفس 

سخت  را 
کند!

قلندر

رضا تواضعی

باشگاه داری در سطح اول ایران برخلاف ادعای 
مدیران باشگاه ها چندان کار سختی نیست؛ 
چرا که شما فقط به دست و دلی باز برای بریز 
و بپاش و نفوذی برای گرفتن بودجه بیشتر 
از بالا دستی ها  نیاز دارید و باقی  ماجرا دیگر 
حل است. شما فقط باید پول بی صاحب ملت 
را بزنید به هرجایی که عشقتان کشید. بروید 
بازیکن بیاورید که یک فصل با میخ نیمکت 
فرقی ندارد! چه باک؟ بروید مربی که رزومه 
موفقی دارد و یک فصل دیگر هم قرار دارد 
را اخراج کنید که بشود پرونده مالی سنگین 
در فیفا و دیونی که باید به زودی با جریمه اش 
پرداخت شود؛ مگر کسی می تواند به شما بگوید 
که  بازیکن هایی  ابروست؟  چشمتان  بالای 
خیلی هایشان در لیگ چچن، یمن، افغانستان 
و هاییتی هم اگر بازی می کردند روی نیمکت 
هم قرارشان نمی دادند را با پول های آنچنانی 
بین باشگاه های سطح اول کشور جا به جا 
می کنند؛ به کسی چه مربوط؟ می دانید چرا؟ 
چون این مدیران با پول بیت المال باشگاه 
داری می کنند و نه پول خودشان. اگر ارث 
پدرشان را می آوردند و از جیب مبارک هزینه 
می کردند امکان نداشت چنین فساد و تباهی 
در فوتبال باشد که امروز هست. جالب آن که 
حاکمیت ما حاضر است کارخانه های کشور را 
که ممر کار و درآمد بسیاری از زحمتکش ترین 
اقشار کشور هست به حال خود و روی هوا به 
بخش خصوصی واگذار کند و عین خیالش هم 

نباشد که چرا هر روز تعداد بسیاری به خاطر 
و  می شوند  بیکار  بنگاه ها  این  ورشکستگی 
مسائل  و  می زنند  اعتصاب  به  دست  بعضا 
امنیتی برای کشور ایجاد می کنند؛ اما پول 
استراماچونی، ویلموتس و کالدرون می شود 
دغدغه وزارت خارجه این مملکت که در اسرع 
آن جایی که  ریخته شود.  به حسابش  وقت 
باید به بخش خصوصی واگذار می شد همین 
باشگاه هاست نه کارخانجاتی که معلوم نیست 
با چه زد و بندی واگذار می شود و بسیاری 
از آن ها به وضعیت تعطیل و نیمه تعطیل 
درآمده و فقط هر روز به لشکر بیکاران کشور 
به سود  را  تراشی  ناراضی  و چرخ  می افزاید 
دشمن می چرخاند. چرا حاکمیت دست از سر 
این باشگاه ها برنمی دارد؟ چه حکمتی است 
که این باشگاه ها را به بخش خصوصی واگذار 
نمی کند؟ چرا نمی شود موانعی چون حق 
پخش تلویزیونی )که البته همین حالا هم به 
باشگاه  ها پرداخت می شود(  و مسائل پیرامون 
آن را از جلوی راه برداشت تا این بنگاه هایی 
که چون زالو به پول بیت المال چسبیده اند 
دیگر چنین نتوانند از پول بیت المال و ملت 
ارتزاق کنند؟ اگر این فوتبال دولتی ست و با 
پول مردم اداره می شود باید دولت وارد شود و 
بر آن اعمال قانون بکند و فی المثل سقف قرار 
داد مشخص بکند و با خاطیان حیف و میل 
این پول ها به شدت برخورد کند و هرکس 
هم که نمی خواهد برود دیگر کشورها بازی 
کند، خدا پشت و پناهش! اگر هم می خواهیم 
چنین بریز و بپاشی داشته باشیم  که حالا 
داریم چرا از جیب ملت؟ واگذارش کنیم به 
این حجم  ببینیم دیگر  تا  بخش خصوصی 
حجیم از فساد و بریز و بپاش و حیف و میل 
وجود خواهد داشت؟ واقعا نمی شود ضوابط و 

قوانینی برای این کار تعریف کرد؟  
حرف آخر اینکه امروز فوتبال بیش از همه 

هیولا  همچون  را  کشور  بودجه  ورزش ها 
می بلعد؛ در حالی که اگر این پول در خود 
ورزش هم به شکلی عاقلانه خرج می شد و 
فی المثل به برخی ورزش های مدال آور که 
کمتر مورد توجه مردم هست اختصاص داده 
می شد امروز ما قطعا در رنکینگ بازی های 
جهانی و المپیک و حتی آسیایی بسیار بالاتر 
بودیم. اگر هم به ورزش همگانی اختصاص 
این  از  بیش  ثمره اش  هم  باز  می شد  داده 
به  را  این  اگر  هست.  امروز  که  بود  چیزی 
زخمی  باز  می زدیم  جامعه  دیگر  دردهای 
کرد.  را علاج می  مردم  بسیار  زخم های  از 
امروز با هزینه یک فصل یک باشگاه تراز اول 
کشور می شود فرضا درمان تمام بچه های 
یا  کرد  رایگان  کاملا  را  ایران  اس  پی  ام 
بسیاری از خدمات اجتماعی را ارتقاء داد یا 
حتی به  تخت های بیمارستانی کشور تعداد 
قابل توجهی افزود و از این دست کارها که 
زمانی  این که در  زد.  فراوان می شود مثال 
اقتصادی  شرایط  بدترین  در  کشور  که 
به خاطر تحریم های دشمنان است بودجه به 
باشگاه های فوتبال داده شود تا آن ها کما فی 
السابق قراردادهای میلیاردی با بازیکنانی که 
بعضا چند ده میلیون هم نمی ارزند ببندد و 
هر روز پول کشور را حیف و میل در قرار 
داد با  فلان مربی خارجی کنند، ظلم و بی 
عدالتی ای اشکار به ملتی ست که فشار اصلی 
است. هر  آورده  به ستوه  را  آن ها  تحریم ها 
شوتی که بازیکنان میلیاردی )!( ما به توپ 
می زنند اگر بسیاری را در استادیوم به وجد 
می آورد بسیاری را در بیرون از استادیوم به 
خشم می آورد؛ چون پول کلانی که آن ها در 
این شرایط سخت معیشتی ملت می گیرند 
مانور  و  آنچنانی  ماشین های  با  را  پزش  و 
تجملی که در صفحات رسانه های مجازی و 
غیر مجازی می دهند، از جیب مردمی داده 

می شود که صدای شکستن  استخوان هایشان 
قابل  واضح  کاملا  دیگر  معیشت  آوار  زیر 
که  ما  فاسد  فوتبال  گرچه  است.  شنیدن 
فقط  است  باشگاه داری مسموممان  حاصل 
یکی از جلوه های بی عدالتی و ظلمی ست 
که در کشور جاری ست اما به واسطه این که 
تهیج  قابلیت  و  است  ملت  چشم  جلوی 
ظرفیت های  دارد،  هم  بسیاری  کنندگی 
خطرناک ضد امنیتی بسیاری را هم حاملیت 
می کند. از این دست سخنان و بسیار بیش 
از این بارها از سوی دلسوزان فوتبال کشور 
گفته شده که البته قبل از این که مسئولان 
به گوش بگیرند به پشت گوش انداخته اند 
اما شرایط امروز کشور، حکایت دیگری ست. 

از ما گفتن... 

»دنیای هوادار«  بررسی می کند؛

باشگاه داری مسموم در فوتبال ایران بیداد می کند
وقتی جیب آقایان خالی ست اما پزشان...

بحث روز

حرف آخر اینکه امروز 
فوتبال بیش از همه 

ورزش ها بودجه کشور را 
همچون هیولا می بلعد؛ در 
حالی که اگر این پول در 

خود ورزش هم به شکلی 
عاقلانه خرج می شد و فی 
المثل به برخی ورزش های 

مدال آور که کمتر مورد 
توجه مردم هست 

اختصاص داده می شد 
امروز ما قطعا در رنکینگ 
بازی های جهانی و المپیک

و حتی آسیایی بسیار
بالاتر بودیم ...

مجید  سعیدی
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»علی اکبر مختاری« خبر داد:
آغاز طرح نظارتی اصناف

ویژه شب یلدا 
مدیرکل تعزیرات حکومتی البرز گفت: طرح نظارت و 
بازرسی واحدهای صنفی این استان به مناسبت شب 

یلدا آغاز شد.

به گزارش »دنیای هوادار«، علی اکبر مختاری روز گذشته 
عنوان کرد: این طرح از روز سه شنبه با اولویت نظارت بر 
واحدهای عرضه کننده آجیل و خشکبار، شیرینی، میوه و 

سایر اقلام پر مصرف اجرایی شده است.
 با توجه به فرا رسیدن آیین سنتی شب یلدا  و افزایش 
درخواست برای برخی از اقلام مصرفی با هدف جلوگیری 
از  سوءاستفاده های افراد فرصت طلب، طرح نظارتی ویژه  

انجام می شود.
مختاری خاطرنشان کرد: در اجرای این طرح، کارشناسان 
بازرسان  با  به صورت تمام وقت همراه  تعزیرات حکومتی  
قیمت گذاری  خدمات،  ارائه  برنحوه  مربوطه  اتحادیه های 
کالاها و کیفیت کالاها به صورت تخصصی نظارت می کنند.

تخلف  هرگونه  مشاهده  درصورت  مردم  شد:  یادآور  وی 
می توانند گزارش های خود را از طریق سامانه ir.۱۳۵ برای 
رسیدگی به اداره کل تعزیرات حکومتی  این استان ارائه 

دهند.

روز گذشته؛
دلار به 12هزار و 800تومان رسید

نرخ دلار در صرافی های بانکی روز گذشته )سه شنبه( با 
رشد 100تومانی قیمت نسبت به روز معاملاتی گذشته، به 

رقم 12هزار و 800تومان افزایش یافت.

نرخ خرید هر دلار در ساعت1۳ دیروز در تابلوی صرافی های 
بانکی 1۲هزار و ۷00تومان و فروش 1۲هزار و ۸00تومان 

درج شد.

آن  فروش  نرخ  و  تومان  1۴هزار  نیز  یورو  هر  خرید  نرخ 
1۴هزار و 100تومان شد.

میانگین بهای هر یورو در معاملات روزگذشته در سامانه سنا 
1۳هزار و ۸۷۷تومان و هر دلار 1۲هزار و ۶۵1تومان بود.

همچنین در سامانه نیما در روز معاملاتی گذشته هر حواله 
یورو 1۲هزار و ۴۷0تومان فروخته شد، هر حواله دلار نیز 

11هزار و ۲۶۴تومان به فروش رسید.
نرخ ارز در روزهای ابتدایی هفته گذشته با شتاب تا مرز 
کانال 1۴هزار تومانی پیش رفت، اما با مداخله بانک مرکزی، 
روندی معکوس یافته و به تدریج بهای دلار در صرافی های 

بانکی و بازار آزاد کاهش یافت.

افزایش ۴0هزار تومانی قیمت سکه
آزاد  بازار  آزادی طرح جدید در  بهار  تمام  هر قطعه سکه 
تهران روز گذشته )سه شنبه( با رشد ۵۵هزار تومانی نسبت 
به روز گذشته اش به بهای چهارمیلیون و ۴۷0هزار تومان 

فروخته شد.

نرخ هر قطعه سکه تمام بهار آزادی طرح قدیم در بازار آزاد 
تهران در ساعت1۳ دیروز به بهای چهارمیلیون و ۴۵0هزار 

تومان رسید.
همچنین نیم سکه نیز دومیلیون و ۳۳0هزار تومان، ربع 
سکه یک میلیون و ۴10هزار تومان و هر قطعه سکه گرمی 

۹00هزار تومان داد و ستد شد.
 هر گرم طلای خام 1۸عیار ۴۵۵هزار تومان و هر مثقال طلا 

نیز یک میلیون و ۹۷۲هزار تومان به فروش رسید.
نرخ اونس طلا نیز به یک هزار و ۴۷۷دلار رسید.

»وزیر راه و شهرسازی«: 
بندرجاسک منطقه آزاد شد

استان  در  بندرجاسک  گفت:  شهرسازی  و  راه  وزیر 
هرمزگان با نظر مثبت مجلس شورای اسلامی به منطقه 
آزاد  منطقه  مزایای  از  پس  این  از  و  شد  تبدیل  آزاد 

بهره مند می شود.

به گزارش »دنیای هوادار«، »محمد اسلامی« روز گذشته در 
همایش تسهیل فرایندها و توسعه خدمات بندری و دریایی 
در هتل همای تهران افزود: تاکنون آن طور که باید سیاست 
اقتصاد دریامحور در کشور به نتیجه نرسیده است و از برنامه 

اقتصادی کردن بنادر کشور عقب ماندیم.
وی با بیان اینکه این عقب ماندگیِ تاریخی را می توان با فرصت 
خلق کسب و کار در بنادر کشور جبران کرد، گفت: در همین 
راستا سیاست منطقه آزاد شدن بنادر کشور با هدف تسهیل 

سرمایه گذاری و جذب سرمایه گذار فراهم می شود.
اسلامی با اشاره به برخی بنادر کشور که از مزایای منطقه آزاد 
بهره مند هستند، خاطرنشان کرد: منطقه ویژه اقتصادی شدن 
برخی بنادر نیز در دستور کار است و امروز در راستای تسهیل 
جذب کالا و کشتی در بنادر، بندرجاسک هرمزگان با موافقت 

مجلس منطقه آزاد اقتصادی شد.
وزیر راه و شهرسازی، از ضرورت افزایش تعاملات بین المللی 
با هدف جذب بازارهای رقیب خبر و ادامه داد: باید بتوانیم در 
حوزه اقتصاد غیرنفتی عملکرد کشور را در بنادر ارتقاء دهیم.

در  دریاها  در حوزه  تجاری  تبادلات  توسعه  داد:  ادامه  وی 
کمیسیون های مشترک با کشورهای منطقه دنبال می شود.

مالیات واحدهای مسکونی خالی تا پایان سال تعیین 
تکلیف  می شود

در  اقدامات صورت گرفته  به  اشاره  با  و شهرسازی  راه  وزیر 
خصوص واحدهای مسکونی خالی در تهران گفت: این وزارتخانه 
سامانه ای را برای تعیین تکلیف مالیات واحدهای مسکونی خالی 
طراحی کرده و اطلاعات آن را تا پایان امسال برای تعیین تکلیف 

این مسأله در اختیار سازمان امور مالیاتی قرار می دهد.
وی تصریح کرد: این وزارتخانه سامانه ای را طراحی کرده و 
آن را با داده های سازمان های مختلف مرتبط کرده است تا 
به صورت دیتا ماینینگ )داده کاوی( این واحدها را تشخیص 
دهد و سازمان امور مالیاتی برای اقدامات بعدی به سراغ آن ها 
برود، عملکرد این سامانه در حال اجراست و اطلاعات آن تا 
پایان امسال برای تعیین تکلیف مالیات واحدهای مسکونی 

خالی در اختیار سازمان امور مالیاتی قرار داده می شود.

در پی تداوم اعتصاب ها و اعتراض ها؛
پاریس در کما!

در  گسترده  اعتراضات  و  اعتصاب ها  تداوم  با  هم زمان 
نقل  و  حمل  شبکه های  کارکنان  میان  در  که  فرانسه 
عمومی بیشتر به چشم می خورد، با توقف فعالیت 1۴ خط 

متروی پاریس، قلب فرانسه عملاً فلج شد.

به گزارش شبکه تلویزیونی فرانس ۲۴، در سومین هفته اعتصاب  
ها در اعتراض به اصلاحات نظام بازنشستگی توسط دولت 
فرانسه، بسیاری از شهرهای این کشور صحنه اعتصاب و اعتراض 
های گسترده است. صبح دیروز طول ترافیک محورهای منتهی 
به  شهر پاریس به بیش از  ۶00 کیلومتر رسید. از 1۶ خط 
متروی پاریس، هم اکنون 1۴ خط متروی این کلان شهر یا به 
طور کامل تعطیل هستند یا با فواصل زمانی طولانی حرکت می 
کنند.   در روزهای گذشته ۹ خط از 1۶ خط مترو فرانسه تعطیل 
شده بود و بیشتر جابجایی  ها با اتوبوس  های درون شهری 
صورت می گرفت. امروز جابجایی  مسافران همچنان به دشواری 
انجام می شود؛ هشت خط مترو بسته و فقط ۳0 درصد خطوط 
وعده   از  بازنشستگی  نظام  اصلاح  است.  برقرار  اتوبوسرانی 
های انتخاباتی امانوئل مکرون، رئیس جمهوری این کشور 
بوده و بر تحقق آن اصرار دارد. ادوارد فیلیپ نخست  وزیر 
فرانسه چهارشنبه هفته گذشته )۲0 آذر(، طرح اصلاح نظام 
بازنشستگی در این کشور شامل ۴۲ برنامه مجزا را رونمایی و 

از اصلاحات جزئی در بازنگری این طرح اولیه خبر داد.

اقتصادِ البرز

ارز و سکه

راه و مسکن

بین الملل

دیجیتال مارکتینگ

مصرف کننده  رفتار  تحلیل 
فاکتورهای  وجود  دلیل  به 
کار  زیاد  بسیار  تأثیرگذار 
دشواری  و  سخت  بسیار 
شما  اگر  وجود،  این  با  است. 
این 12پرسش ساده و پایه را 
مطرح کنید، بعد از آن، پیش 
بردن کار ساده تر می شود. این 
ایجاد  در  شما  به  12پرسش 
یک پروفایل از مصرف کننده 
خودتان کمک می کند و انواع مختلف از مشتریانی را که 
محصول شما را می خرند را مشخص می کنند و همچنین 
تأثیراتی که موجب انجام خرید از طرف آن ها می شود را هم 
مشخص می کند. حال در قسمتِ پایانی این مقاله، 6پرسش 

نهایی را مورد بررسی قرار می دهیم:

مشتریان برای خرید برند مورد نظر خود به کجا مراجعه 
می کنند؟

آیا آن ها محصول را به صورت آنلاین خرید می کنند یا اینکه از 
طریق یک فروشگاه محلی و به صورت فیزیکی اقدام به خرید 
مختلف  از 10عرضه کننده  مثلاً  آن ها  آیا  درواقع،  می کنند؟ 
انتخاب  را  آن ها  از  یکی  و سپس  می گیرند  قیمت  استعلام 
می کنند؟ اینکه روش خرید یک برند توسط مشتری چگونه 
است، مطالب بسیار زیادی در مورد اینکه این مشتری برای 
خرید آن برند تا کجا می خواهد پیش برود را برای ما روشن 
برای هر مشتری  رفتار مصرف کننده  از  این جنبه  می سازد. 
متفاوت است و اطلاعاتی را در رابطه با آنالیز رفتار مصرف کننده 

در اختیار ما قرار می دهد.

مشتریان چه زمانی اقدام به خرید می کنند؟
در دو مثال مطرح شده در بالا، مشتری در حال خرید تجهیزات 
لازم برای طراحی داخلی دفتر کار خودش است، چراکه در حال 
ساخت دفتر کار جدید خودش است. به طور مشابه، مادر خانواده 
در حال خرید یک اسباب بازی برای کودک خودش است چراکه 
مثلاً ممکن است تولد وی باشد یا شاید هم واقعاً کودک پس 
از دیدن آن در یک تبلیغ تلویزیونی در حال اذیت کردن مادر 
برای خرید آن اسباب بازی است. بنابراین این موارد محرک هایی 
است که بر اساس آن ها مشتری تصمیم به خرید محصول گرفته 
است. شما نیاز به دانستن این موضوع دارید که آیا این محرک 
یک محرک فصلی است، یک محرک داخلی است یا یک محرک 

خارجی است؟

درک و استنباط موجود در رابطه با محصول چیست؟
آیا محصول به عنوان محصولی جاافتاده که قیمت آن معادل 
ارزش ارائه شده توسط آن است یا در این مقایسه یک کالای 
گران قیمت به حساب می آید؟ درواقع، اگر محصول موردنظر در 
هیچ یک از این دودسته قرار نگیرد، با یک مشکل مهم مواجه 
این است محصول ددرواقع دارای  می شود و آن مشکل هم 
نقش  از محصول  نیست. درک  و روشنی  مخاطب مشخص 
مهمی در بازاریابی دهان به دهان بازی می کند که به همین دلیل 

شما مطمئناً خواهان داشتن درک مثبتی از محصول خودتان در 
ذهن مشتریان هستید.

کدام فاکتورهای اجتماعی بر تصمیم خرید
تأثیرگذار هستند؟

برخی از مردم هستند که هرگز قادر به درک دلیل خریده شدن 
خودروهایی با برندهایی مثل BMW یا Audi نیستند. جالب 
اینجاست که اغلب این افراد به یک گروه متوسط و محافظه کار 
تعلق دارند. از طرف دیگر از یک فرد خیلی متمول از سطوح 
بالای اجتماعی بخواهید که یک خودروی معمولی تویوتا بخرد 
و می بینید که با عکس العمل بد وی روبرو می شوید، چراکه 
وی تصور می کند باید همواره سطح اجتماعی خودش را حفظ 
کند. به همین ترتیب اگر از همان فرد محافظه کار و متوسط 
لباس های معمولی  مارک،  و  برند  لباس های  بجای  بخواهید 
خریده و استفاده کند هم با برخورد بدی از طرف وی روبرو 
می شوید. عوامل اجتماعی جزء عوامل کلیدی در تأثیرگذاری بر 
رفتار مصرف کننده هستند و در آنالیز رفتار مصرف کننده بسیار 

اهمیت دارند.

نقش سبک زندگی مصرف کننده در رفتار وی چیست؟
من کار تألیف را دوست دارم و البته افراد زیادی را می شناسم 
که علاقه به خواندن این دست از مطالب دارند. این افراد اصولاً 
علاقه بیشتری به خریدن یک دستگاه کتاب خوان دارند و به 
همین نسبت احتمال این خرید توسط آن ها نسبت به دیگر افراد 
بیشتر است. به همین ترتیب احتمال خرید یک دستگاه لپ تاپ 
برای تایپ راحت تر هم توسط من بیشتر از بقیه است. همچنان 
که فرد خواننده و تایپیست دارای دو سبک زندگی متفاوت از 
یکدیگر هستند، هر مصرف کننده دیگری هم در سبک زندگی 
خودش متفاوت بوده که بر تصمیم خرید وی تأثیرگذار است. 
مثلاً برخی از افراد علاقه ای به صخره نوردی دارند، برخی به شنا 
علاقه دارند، ولی برخی دیگر مثلاً به کریکت، فوتبال یا بدمینتون 
علاقه دارند. شما به منظور آنالیز رفتار مصرف کننده نیاز به آنالیز 

سبک زندگی آن ها دارید.

فاکتور شخصی و یا جمعیتی چه نقشی در تصمیم خرید 
بازی می کند؟

حالا فرض کنید که کارخانه تولید کننده اسباب بازی که در 
بالا به آن اشاره کردیم، قصد نمایش و تبلیغ محصولات خود 
در بخش خبری شامگاهی را داشته باشد. از طرف دیگر، فرض 
کنید که اگر طراح داخلی که در بالا به آن اشاره شد، خدمات 
خودش را به یک استارت آپ معرفی کند که هدف اولیه اش 
کنترل هزینه است؟ در این صورت چه اتفاقی می افتد؟ آیا در 
جلب توجه مشتریان خود با مشکل مواجه نمی شوند. اهداف 
کوتاه مدت هر فرد و اهداف بلندمدت هر شرکت نسبت دیگری 
متفاوت است. به طور مشابه، این تفاوت زمانی مهم می شود که 
عوامل جمعیت شناختی هم اثرگذار باشند. مثلاً یک فرد مسن 
و پیر محصولات و خدمات کاملاً متفاوتی از یک فرد جوان 
یا نوجوان نیاز داشته و اقدام به خرید آن ها می کند. به همین 
ترتیب یک کارگر سطح عملیاتی نیازهای متفاوتی با یک کارگر 

سطح میانی سازمان دارد.

»دنیای هوادار« بررسی می کند؛

تحلیل رفتار مصرف کننده   )2(

   دکتر علی قوامی
محقق، مدرس و مشاور کارآفرینی

و  تحلیل گر بازارسرمایه
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روزنامه

5 شهری

تذکر به شهردار تهران در مورد 
اهدای جایزه به اعضای شورا

رئیس کمیته اجتماعی شورای شهر تهران به شهردار تهران 
بابت اهدای جایزه به اعضای شورای شهر در قالب جایزه 

خشت طلایی و نوآوری شهری انتقاد کرد.

به گزارش دنیای هوادار به نقل از ایسنا، الهام فخاری در 
از دستور خود در جلسه روزگذشته شورای  تذکر پیش 
شهر تهران گفت: به شهردار تهران در مورد اهدای جایزه 

به اعضای شورای شهر تذکر می دهم.
وی افزود: اهدای جایزه خشت طلایی و نوآوری شهری به 
اعضای شورای شهر که یک نهاد نظارتی، سیاست گذار و 

فرادست شهرداری تهران به شمار می رود درست نیست.
رئیس کمیته اجتماعی شورای شهر افزود: داوری و اهدای 
جایزه به نهاد نظارتی فرداست با تکالیف قانونی در تعارض 

است و خلاف قانون می باشد.
بهاره آروین -عضو هیئت رئیسه- نیز در تذکر آیین نامه ای 
به هیئت رئیسه گفت: از رئیس شورا می خواهم که این 
موضوع را تعیین تکلیف کنند که آیا یک عضو شورا می تواند 
به اعضای دیگر شورا تذکر بدهد. هر چند که به نظرم این 

مسأله قانونی نیست.

تکذیب نقل قولی از حناچی مبنی بر 
»تخلیه شهر بخاطر آلودگی هوا«

رئیس مرکز ارتباطات شهرداری تهران خبر و نقل  قولی از 
حناچی مبنی بر اینکه »اگر باران نمی آمد با توجه به آلودگی 

هوا، تهران باید تخلیه می شد« را تکذیب کرد.

به گزارش دنیای هوادار، غلامحسین محمدی صبح دیروز 
در توییت خود در واکنش به خبری منتصب به حناچی 
مبنی بر تخلیه تهران در پی آلودگی هوا نوشت: برخی 
خبرگزاری ها از زبان شهردار در مراسم اتاق بازرگانی تهران 

نقل کردند که اگر باران نمی آمد شهر باید تخلیه می شد!
وی افزود: چنین برداشتی از سخنان وی درست نیست و 
حناچی تأکید کرد: »در صورت توسعه آلودگی، شهر باید 

تعطیل می شد.«

تحقیقات وزارت بهداشت برای 
یافتن منشأ»بوی نامطبوع« تهران

رئیس گروه سلامت هوا و تغییر اقلیم مرکز سلامت محیط 
این  تحقیقات  روند  خصوص  در  بهداشت،  وزارت  کار  و 
وزارتخانه درخصوص وجود بوی نامطبوع در شهر تهران،  
گفت: از آنجایی که احتمال دارد تنفس این بوی نامطبوع 
به سلامت انسان ضرر وارد کند، ما تحقیقات خود را آغاز 
کرده ایم اما هنوز هیچ نتیجه ای مبنی بر مضر بودن بوی 
نامطبوع به دست نیامده و منتظر کامل شدن تحقیقات 

هستیم.

به گزارش دنیای هوادار، دکتر عباس شاهسونی با اشاره به 
اینکه تحقیقات بر روی بوی نامطبوع شهر تهران از سوی 
از  ما  بررسی های  گفت:  شده است،  آغاز  بهداشت  وزارت 
طریق تحقیق بر محوطه تحت پوشش سه دانشگاه علوم 
پزشکی تهران، ایران و شهیدبهشتی در استان تهران در حال 
انجام است. روند بررسی این پدیده در تمام نقاط تهران در 
حال انجام است اما بیشتر تمرکز ما بر روی مناطق جنوبی، 

مرکزی،  شرقی و غربی استان تهران است.
وی در ادامه با بیان اینکه بررسی بوی نامطبوع در زمین های 
دانشگاه  پوشش  تحت  نیز  خمینی  امام  فرودگاه  کنار 
علوم پزشکی ایران است، گفت: البته ذکر این نکته ضروری 
نامطبوعی که  ما احتمال می دهیم منشأ بوی  است که 
امسال در سطح شهر پخش می شود، جدید است و علت 
آن مانند سابق نیست اما، قطعی شدن این احتمال نیاز به 

تکمیل تحقیقات دارد.

اخبار

شهروندان می توانند برای ارتباط مستقیم 
و بدون واسطه با اعضای شورای اسلامی 
شهر، نقطه نظرات، دیدگاه ها و پیشنهادات 
خود را به سامانه پیامکی 10009769 ارسال 
کنند و در کوتاه ترین مدت منتظر دریافت 

پاسخ کامل باشند.
به گزارش دنیای هوادار، روابط عمومی شورای 
اسلامی شهر کرج در راستای تسری سیاست 

راهبردی اعضای شورای اسلامی شهر مبنی بر 
»شفافیت، مطالبه گری و پاسخگویی«، این امکان 
را فراهم آورده تا شهروندان قادر به ارتباط پیامکی 

با نمایندگان خود باشند.
برای این مهم، کافی است تا مطلب مورد نظر را 
با قید اینکه کدام عضو شورا مخاطب شان است، 
در  و  کنند  پیامک  سامانه 1000۹۷۶۹  برای 

کمترین زمان منتظر دریافت پاسخ باشند.

این که  بر  تأکید  با  شهرسازی  و  راه  وزیر 
دولت  وظیفه  کم درآمدها  مسکن  تأمین 
و  املاک  ملی  سامانه  راه اندازی  از  است، 
اسکان کشور تا پایان سال و قطعی شدن 

اخذ مالیات از خانه های خالی خبر داد.

به گزارش دنیای هوادار به نقل از تسنیم، محمد 
اسلامی در برنامه تیتر امشب شبکه خبر درباره 
ارزیابی خود از بازار مسکن و پیش بینی آینده 
گفت: باید در مسیری حرکت کنیم که مسکن 
از کالای سرمایه ای خارج و تبدیل به کالای 

مصرفی شود. اینکه یک عده برای حفظ پول 
خود یا ارتقای آن اقدام به سوداگری در این 
بخش کنند، روشی است که باید درباره آن 
تجدید نظر شود. وقتی عرضه بر اساس نیاز 
واقعی باشد و سوداگری با سیستم مالیاتی و 
اقتصادی کنترل شود، می توان به آینده مسکن 

امیدوار بود. 
وزیر راه و شهرسازی از راه اندازی سامانه املاک 
و اسکان تا پایان امسال و تحویل آن به سازمان 
امور مالیاتی کشور خبر داد و گفت: بر اساس 
و  املاک  سامانه  راه اندازی  مالیات ها،  قانون 

اسکان بر عهده وزارت راه و شهرسازی است 
که کارهای آن در حال انجام است و تا پایان 
امسال برای بهره برداری به سازمان امور مالیاتی 

تحویل می شود.
اسلامی با اشاره به اینکه سیستم نرم افزاری این 
سامانه در دست تهیه است، افزود: با همکاری 
سازمان امور مالیاتی شناسایی خانه های خالی 
انجام و نسبت به اخذ مالیات از مالکان و صاحبان 
آنها اقدام خواهد شد. در نظر داریم منابع حاصل 
از این طرح را به سمت ساخت و ساز و تولید و 

عرضه مسکن هدایت کنیم.

به  مربوط  را  خالی  خانه های  مشکل  وی 
کلانشهرها دانست و گفت: سیستم نرم افزاری 
امور  است که سازمان  این  مهم  و  تهیه شده 
مالیاتی از آن بهره برداری لازم را داشته باشد. 
دیگر دستگاه ها و نهادها هم باید برای بهتر اجرا 
شدن طرح با سازمان امور مالیاتی در این زمینه 

همکاری کنند.
وزیر راه و شهرسازی درباره طرح اقدام ملی 
مسکن هم گفت: مرحله اول ثبت نام طرح اقدام 
ملی مسکن ابتدای دی ماه به پایان می رسد و 
در تلاشیم در استان های واجد شرایط، زمین 
تامین و مرحله دوم ثبت نام را آغاز کنیم. سهم 
بازآفرینی شهری در طرح اقدام ملی مسکن 
100 هزار واحد مسکونی است. 100هزار واحد 
از ۴00هزار واحد مسکونی طرح اقدام ملی در 
بافت فرسوده انجام می شود که تا امروز قرارداد 
۲0هزار واحد آن با بانک ها منعقد شده است. 
در مجموع احداث 1۸0هزار واحد طرح اقدام 

ملی مسکن آغاز شده است.
اسلامی تأکید کرد: طرح اقدام ملی مسکن نیاز 
اقشار متوسط و کم درآمد را تأمین می کند و 
است.  دولت  وظیفه  قشر  این  کردن  خانه دار 
در واقع دولت باید زمینه خانه دار کردن قشر 
متوسط و کم درآمد را فراهم کند و عرضه زمین 
با عملیاتی کردن طرح اقدام ملی مسکن پاسخ 

به این نیاز است.

و  شهری  امور  توسعه  و  عمران  معاون 
نقدی  کمک  از  کشور،  وزارت  روستایی 
سه هزار میلیارد تومانی دولت برای نوسازی 
شهرداری ها  عمومی  نقل  و  حمل  ناوگان 

خبر داد.

به گزارش دنیای هوادار به نقل از مهر، مهدی 
جمالی نژاد، با بیان اینکه ۷۹درصد از درصد ناوگان 
اتوبوسرانی کشور فرسوده است و بر اساس قانون 
نباید در سطح شهرها تردد کنند، گفت: 1۲هزار 
اتوبوس در کشور در اختیار بخش خصوصی است 

و قرارداد 10ساله آن ها با شهرداری ها تمام شده 
است. این در شرایطی است که در دستورالعملی 
پیش بینی شده که بعد از اتمام قرارداد باید ناوگان 

جدید به آن ها تحویل داده شود.
گذشته  هفته  نشست  به  اشاره  با  وی 
بررسی  برای  مسئولان دولت و شهرداری 
نحوه نوسازی ناوگان حمل و نقل عمومی 
اسحاق  حضور  با  جلسه  این  کرد:  اظهار 
جهانگیری - معاون اول رئیس جمهوری، 
مرکزی،  بانک  کل  رئیس  تهران،  شهردار 
وزیر نفت و وزیر صنعت، معدن و تجارت 
به توسعه حمل و  درباره چگونگی کمک 
نقل شهری با توجه به افزایش قیمت بنزین 

برگزار و تصمیمات خوبی گرفته شد.
پرداخت ۶۵00میلیارد  از  کشور  وزیر  معاون 
کردن  دوگانه سوز  برای  بلاعوض  وام  تومان 
1.۴میلیون دستگاه وانت خبر داد و گفت: در 
مصوبه دیگری قرار شد، در طرح جایگزین و 
شهری  درون  نقل  و  حمل  ناوگان  نوسازی 
به  نیاز  که  متوقف  اتوبوس  ۴000دستگاه 
تعمیرات اساسی از سوی شهرداری های کشور 

دارند، نوسازی شوند.
مرکزی  بانک  است  قرار  افزود:  جمالی نژاد 
۳000میلیارد تومان به صورت نقدی در قالب 
طرح دولت برای نوسازی ناوگان حمل و نقل 
عمومی در سه قسط پرداخت کند. از این مبلغ، 
و  تهران  شهر  اتوبوس های  مختص  ۵0درصد 

۵0درصد باقی مانده برای سایر شهرهاست.
به گفته رئیس سازمان شهرداری ها و دهیاری های 
کشور، ۲000میلیارد تومان هم برای بازسازی 
اتوبوس ها اختصاص پیدا می کند که ۵0درصد 
دیگر  ۵0درصد  و  تهران  شهرداری  برای  آن 
مربوط به سایر کلانشهرها است. بخشی از مبلغ 
نیز به صورت وام بلاعوض و بخشی دیگر در قالب 

تسهیلات کم بهره پرداخت می شود.
معاون وزیر کشور، تأکید کرد: اعتبارات کمک 
به توسعه حمل و نقل عمومی که در نشست 
هفته گذشته تصویب شد، ربطی به درآمد دولت 
از افزایش قیمت بنزین ندارد و از محل دیگری 
این تسهیلات پرداخت می شود. ضمن اینکه تمام 
این مصوبات از همین امسال و به مدت یک سال 

اجرا می شود.

به سامانه 10009769؛

مشکلات کرج را پیامکی منتقل کنید!

اخذ مالیات از خانه  های خالی قطعی شد 

کمک ۳۰۰۰میلیاردی دولت به نوسازی حمل و نقل عمومی
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آگهی مزایده اموال منقول نوبت اول
به موجب پرونده اجرایی کلاسه ۹۸۳۳۷۶ مطروحه در این اجرا و با عنایت به صدور اجرائیه صادره از شعبه ۷ دادگاه حقوقی کرج له : فاطمه کربولیان علیه : آقای احسان امیرانی نامبرده محکوم است به پرداخت مبلغ ۲۸۴/10۷/۳00 ریال بابت محکوم به در حق محکوم له 
در این راستا یک دستگاه خودرو سواری ام وی ام به شماره انتظامی ۵۶۵ب ۳۹ ایران ۳۸ سفید رنگ ، متعلق به محکوم علیه توقیف توسط کارشناس رسمی دادگستری کرج بشرح ذیل توصیف و ارزیابی شده و مقرر گردید که در مورخ ۹۸/10/۲۴ از ساعت ۹ الی 10 صبح 
در محل اجرای احکام مدنی شعبه دادگستری کرج از طریق مزایده بفروش برسد مزایده از قیمت پایه نظریه کارشناسی شروع می شود و به هر شخص حقیقی و یا حقوقی که بالاترین قیمت را پیشنهاد نماید فروخته خواهد شد. ده درصد وجه مزایده في المجلس بصورت 
وجه نقد و یا چک بانکی تضمینی از خریدار اخذ و الباقی ظرف یک ماه از وی وصول و پس از انجام مراحل قانونی صدور حکم تملیک مورد مزایده به نام خریدار منتقل خواهد شد. در صورتی که در مهلت مقرر خریدار وجه مزایده را پرداخت ننماید ، سپرده وی پس از 
کسر هزینه های مزایده به نفع دولت ضبط و مزایده تجدید می گردد، کلیه هزینه های نقل و انتقال بعهده محکوم علیه است که از محل فروش پرداخت خواهد شد. طرفین می توانند ظرف مدت یک هفته از تاریخ مزایده نسبت به نحوه انجام مزایده اعتراض نمایند که در 
اینصورت تا رسیدگی به اعتراض از سوی دادگاه مورد مزایده به نام خریدار منتقل نخواهد شد . ضمنا طالبین بشرکت در مزایده می توانند ظرف ۵ روز قبل از مزایده با اطلاع از مال مورد مزایده بازدید نمایند. مال مورد مزایده و بهای آن طبق نظر کارشناسی بدین شرح است:

سواری ام وی ام 110 به شماره انتظامی ۶۵۶ ب ۳۹ ایران ۳۸ که در پارکینگ یگانه فاز ۴ مهرشهر در توقیف می باشد.
 e 10۲۲۸10 مشخصات فنی: سواری ام وی ام 110 رنگ سفید مدل 1۳۹۴ شماره موتور ۴۴۷۲1 و شماره شاسی

وضعیت موجود: سواری ام وی ام 110 رنگ سفید مدل 110 قسمت سپر عقب شکسته و درب صندوق فرورفتگی دارد - چراغ
خطر عقب راست شکسته - درب عقب راست فرو رفتگی دارد - گلگیر عقب چپ فرو رفتگی دارد ، کیفیت لاستیک ها زیر ۵0 % می باشد. قیمت پایه این خودرو با عنایت به مدل 1۳۹۴ و وضعیت موجود به مبلغ یکصدو نود میلیون ریال 1۹0/000/000ریال 

می باشد. ۹۸۳۳۷۶
دادورز اجرای احکام مدنی دادگاه حقوقی کرج سعادتی

آگهی مزایده اموال منقول نوبت اول 
به موجب پرونده اجرایی کلاسه ۹۸۳۲۲0 مطروحه در این اجرا و با عنایت به اجراییه صادره از شعبه ۷ دادگاه حقوقی کرج له : خانم سمیه زندی شیرازی و علیه آقای حبیب تقی پور محکوم علیه محکوم است به پرداخت مبلغ ۵۸0/۲۵0/000 ریال بابت خسارت قراردادی 
و نیز پرداخت مبلغ ۲۹/000/000ریال نیم عشر دولتی ، که در این راستا یک دستگاه خودرو سواری سمند به شماره انتظامی ۳۸۷ و ۶۲ ایران ۶۸ نقره ای رنگ متعلق به محکوم علیه توقیف و توسط کارشناس رسمی دادگستری به شرح ذیل توصیف و ارزیابی شده و مقرر 
است در مورخ ۹۸/10/۲۵ از ساعت ۹ الی 10 صبح در محل اجرای احکام مدنی شعبه دادگستری کرج از طریق مزایده فروش برسد مزایده از قیمت پایه نظریه کارشناسی شروع می شود و به هر شخص حقیقی و یا حقوقی که بالاترین قیمت را پیشنهاد نماید فروخته 
خواهد شد . ده درصد وجه مزایده في المجلس بصورت وجه نقد و یا چک بانکی تضمینی از خریدار اخذ و الباقی ظرف یک ماه از وی وصول و پس از انجام مراحل قانونی صدور حکم تملیک مورد مزایده به نام خریدار منتقل خواهد شد. در صورتی که در مهلت مقرر 
خریدار وجه مزایده را پرداخت ننماید، سپرده وی پس از کسر هزینه های مزایده به نفع دولت ضبط و مزایده تجدید می گردد، کلیه هزینه های نقل و انتقال بعهده محکوم علیه است که از محل فروش پرداخت خواهد شد. طرفین می توانند ظرف مدت یک هفته از تاریخ 
مزایده نسبت به نحوه انجام مزایده اعتراض نمایند که در اینصورت تا رسیدگی به اعتراض از سوی دادگاه مورد مزایده به نام خریدار منتقل نخواهد شد . ضمنا طالبین بشرکت در مزایده می توانند ظرف ۵ روز قبل از مزایده با اطلاع از مال مورد مزایده بازدید نمایند. مال 

مورد مزایده و بهای آن طبق نظر کارشناسی بدین شرح است:
خودرو به شماره انتظامی ۳۸۷ و ۶۲ ایران ۶۸ که در توقف گاه واقع در محل آزادراه تهران کرج عوارضی سابق در توقیف می باشد. 

الف ( مشخصات وسیله نقلیه
 شماره انتظامی ۳۸۷ و ۶۲ ایران ۶۸، نوع : سواری، سیستم و تیپ : سمند، مدل : 1۳۸۴، رنگ : نقره ای، شماره شاسی :1۷۶۲0۳۹۲، شماره موتور 1۲۴۳۴۲۴۸1۶۹، تعداد چرخ :۴، تعداد محور :۲، تعداد سیلندر: ۴، نوع سوخت : بنزین 

ب( وضعیت ظاهری و فنی خودرو )در زمان بازدید(
اطاق و بدنه : دارد، داشبورد و متعلاقات : دارد، صندلی و تودوزی : دارد )مستهلک(، رادیو پخش و متعلقات مربوطه : ندارد، موتور و متعلاقات جانبی: دارد، گیربکس : سالم به نظر می رسد. دیفرانسیل : سالم به نظر میرسد، تایرها: دارد مستهلک، نقایص ظاهری : دارد )کف 
صندوق به همراه سر شاسی های عقب تعویض گردیده که به نظر میرسد ناشی از ضربه شدید به قسمت عقب بوده و از حیث ضریب ایمنی از نالت فابریک، خارج گردیده است. در مجموع خودرو مذکور دور رنگ و بدنه دارای پوسیدگی و خط و خش اساسی میباشد. 

وضعیت موتور : به علت تخلیه شارژ باطری موتور روشن شد. لیکن سالم به نظر میرسد. کیلومتراژ نمایشگر دیجیتالی : ۲0۷۲۶۶
ج( ارزش پایه خودرو 

با عنایت به بازدید بعمل آمده و همچنین میزان استهلاک بر مبنای سال تولید و کارکرد مربوطه قیمت پایه خودرو مذکور بدون احتساب هزینه بیمه نامه شخص ثالث و سایر هزینه های جانبی که بر ذمه مالک خواهد بود مبلغ 1۶0/000/000ریال معادل شانزده میلیون 
تومان برآورد و به عرض می رسد. ۹۸۳۲۲0

دادورزاجرای احکام مدنی دادگاه حقوقی کرج سعادتی

محمدرضا کاظمی

 مهدی علی نژاد رئیس فدراسیون ووشو و سرپرست 
معاونت ورزش قهرمانی صبح دیروز در نخستین 
مسائل  با  ارتباط  در  خود  مفصل  نسبتا  مصاحبه 
مختلف ورزش در پاسخ به این پرسش که نظرش 

راجع به دیدگاه محمد بنا مبنی بر اینکه این روزها 
مسئولان ورزش به جای اینکه کل ورزش را مورد 
توجه قرار دهند صرفا پیگیر مسایل فوتبال خصوصا 
آمدن یا نیامدن مربی ایتالیایی استقلال شده اند در 
حالی که ما در داخل مربیان خوبی داریم که می 
توانند کار او را انجام دهند با دستمزدی به مراتب 

پایین تر.
این دیدگاه مورد انتقاد سرپرست جدید حوزه معاونت 
قهرمانی وزارت ورزش قرار گرفت و او تاکید کرد 
بهتر است بنا در حوزه فعالیت خود سخن بگوید. 
اما بلافاصله محمد بنا در مقام پاسخگویی آمده به 

سخنان صبح روز گذشته سرپرست حوزه قهرمانی 
وزارت ورزش گفت: اجازه بده تا مهر سرپرستی ات 

خشک شود بعدا صحبت کن!
برترین مربی سال ۲01۲ کشتی جهان افزود: اولا 
به آقای علی نژاد نصیحت می کنم بگذارد مهر حکم 
سرپرستی اش خشک شود بعد راجع به این مسائل 
حرف بزند. در ضمن من یک مربی ام و از حق و 
چارچوب  از  و  کردم  دفاع  ایرانی  مربیان  حقوق 

خودم خارج نشدم.
سرمربی تیم ملی کشتی فرنگی افزود: من به عنوان 
یک شهروند این حق را دارم که در صفحه شخصی ام 

اگر حرف  و  بنویسم  دارم  دوست  که  مطلبی  هر 
غیرقانونی بزنم قانون است که باید درباره من تصمیم 

بگیرد.
هنوز  ایشان  نمی دانم  من  کرد:  خاطرنشان  وی 
نیامده و مهر سرپرستی اش خشک نشده چه بحثی 
به وظایف  ایشان  بهتر است  دارد؟  به من  راجع 

خودش بپردازد.
لازم به ذکر است اخیرا محمد بنا در صفحه شخصی 
از بی توجهی مسئولان ورزش  انتقاد  خود ضمن 
دغدغه آن ها را آمدن یا نیامدن استراماچونی مربی 

ایتالیایی عنوان کرده بود.

از کم  ناشی  را  نژاد  اظهارات علی  باید  بی گمان 
گفته  به وی  کرد. شاید هم  عنوان  تجربگی وی 
باشند که پاسخ محکم بدهد در هر صورت وی که 
قصد دارد به عنوان نفر دوم ورزش در سال المپیک 
فعالیت کند باید به یاد داشته باشد که کشتی چشم 
و چراغ ورزش و دستگاه ورزش در میدان المپیک 
به مدال این رشته نیاز دارد. از طرف دیگر  محمد 
بنا چهره استخوان خرد کرده و سرد و گرم چشیده 
است و قطعا نمی توان با چهره شاخصی چون او 
که در المپیک لندن ۳ مدال طلا برای کشورمان 
آورده و در میادین بزرگ دیگر افتخار آفرین بوده در 
آویخت. در هر حال امیدواریم موضوع به همین جا 
ختم شود و سرپرست معاونت قهرمانی هوس نکند 
در ابتدای مسئولیت حرف خود را پیش ببرد در آن 
صورت محمد بنا ساکت نخواهد نشست و دود این 

اختلافات به چشم ورزش خواهد رفت.

 دکتر علی  ساجدی

وقتی بنا باشد فرد بی گناهی را گناهکار جلوه بدهند، 
المثل   فی  بیاندازند،  پاکیزگی اش  بر  لکه ای  باید 
مقداری ماده مخدر در کمدش جاساز کنند و بعد هم 

راپورتش را به کلانتری محل بدهند و تمام...

تا بخواهد بی گناهی اش را ثابت کند یک ماهی 
معطلی می کشد و بازداشت و دستبند و وکیل و 

دادسرا و هزینه های کلان...
البته بحث امروز ما فشل بودن سیستم دادرسی در 
این زمانه بیدادگری و این مملکت گل و بلبل نیست.

البته بحث ما فیلم های پلیسی و سریال های 
مزخرفی که تبدیل به ویترین چشم و همچشمی 
تهیه کننده های جیب دار جامعه بی هنرمان 

شده هم نیست.
اینکه این روزها توپ را در زمین هواداران پرسپولیس 
انداخته اند که یعنی این ها به تابلوهای شهری خیابانی 
که به نام نامی یکی از اسطوره های فوتبال کشور 

مزین شده بود حمله کرده اند. مثل جریان همان 
فیلم های آب بسته شده بی سر و ته است. 

هر آدم عاقلی می فهمد که شمشیر را اگر از رو ببندد، 
قطعا نه تنها به هدف نمی رسد که از دستیابی به 
خواسته اش باز می ماند؛ و هواداران پرسپولیس هم 
آن قدر عاقل هستند که دست به چنین اقدامی 
نزنند، البته هواداران تیم آبی پایتخت هم آن قدر عاقل 

هستند که به دنبال چنین سناریوی عریانی نباشند.
برپایی نفاق و اختلاف افکنی در جامعه که شاخ و 

دم ندارد.
طبق معمول عده ای هستند که از گل آلود شدن 
آب، ماهی بگیرند و به سیخ بکشند و کباب کنند و با 

سیرترشی و زیتون پرورده به دندان بکشند و به ریش 
هواداران دو تیم که هیچ، به خیل جوانان دوستدار 
ورزش کشور، که نه به ملت فهیم و همیشه در صحنه 
که چند صباح دیگر باید برای پر کردن چشم طمع 
برخی آقایان در مناسب مختلف حکومتی در مدارس 
و مساجد صف بکشند تا مشت محکمی بکوبند بر 

دهان استکبار جهانی، آآآی می خندند.
اصلا انگار نفاق افکنی بهترین راه برای کنترل یک 

گروه است.
پدربزرگ  اگر  بیامرزد،  هم  راه  شما  رفتگان  خدا 
مرحومم این روزها را می دید قطعا می گفت کار 
انگلیس است، و البته اگر آن دیگر پدربزرگ مرحومم 
اکنون در میانمان بود، احتمالا می گفت بر دل سیاه 
شیطان لعنت، علی الخصوص این شوروی فلان فلان 

شده.

انگلستان و  بر سر  اینکه آن روزها بحث  از  غافل 
شوروی بود و این روزها پرسپولیس و استقلال.

عجب رشد فرهنگی سیاسی کلانی داشته ایم ما.
البته بحث ما رشد یا افول فرهنگ و سیاست جامعه 
نیست، حمله به تابلوهای خیابان ناصر حجازی هم 

نیست، اصلا بحث ما این ها نیست...
مانند  نام هایی  بگوییم، مگر  بودیم  ما فقط آمده 
فردوس و نیایش و آزادگان و امثالهم هم طاغوتی 

بودند که باید تغییرشان بدهیم؟
یا اصلا چرا خیال می کنیم برای زنده کردن نام 
بزرگانی چون ناصرحجازی، استاد شجریان، علامه 
جعفری یا هر بزرگوار دیگری باید خیابان ها را به نام 

آن ها بزنیم.
باور کنید آن کسی نامش در یادها خواهد ماند که 

جایش در دل مردم باشد نه تابلوی خیابان ها.

محمد بنا خطاب به علی نژاد:

بگذار مُهر سرپرستی ات خشک شود بعدا صحبت کن!

فیلم های پلیسی را که دیده اید؟!

جنجال روز

نخود هر آش!
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با هدف عملیاتی کردن ابلاغیه های بانک مرکزی 
در زمینه رمز پویا و همچنین در راستای صیانت 
بانک و کاهش مخاطرات  از حقوق مشتریان 
سوءاستفاده از اطلاعات مهم کارت، سامانه رمز 
نگار ملت )نسخ اپلیکیشن  و پیامکی( تولید و 

در دسترس مشتریان قرار گرفت.

به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از بانک مرکزی، با 
هدف افزایش امنیت در پرداخت های اینترنتی نظیر 
خرید،کارت به کارت و پرداخت غیرحضوری قبوض، 

از تاریخ اول دی ماه سال جاری، رمزدوم ثابت کارت 
بانکی مشتریان غیرفعال و انجام تراکنش های بدون 
حضور کارت صرفاً از طریق رمز پویا )یکبار مصرف( 

امکان پذیر خواهد بود.
برای تسهیل امور مشتریان، خدمت دریافت رمز 
پویا از سامانه هریم )هدایت رمز یکبار مصرف( برای 
تمامی ملت کارت هایی که قبلا از رمز دوم ایستا 
استفاده می کردند به صورت خودکار فعال می شود.
بر این اساس، با توجه به اینکه رمز یکبار مصرف تولید 
شده در زمان انجام تراکنش به شماره همراه ثبت 

شده در سیستم بانک ارسال می شود، مشتریان باید 
از صحت اطلاعات مربوط به شماره همراه خود در 

بانک اطمینان پیدا کنند.
کسب  برای  می توانند  مشتریان  حال  عین  در 
اطلاعات بیشتر در این زمینه به شعب یا صفحه ویژه 
رمزنگار در وب سایت اینترنتی بانک ملت به نشانی 
https://bankmellat.ir/Ramznegar.
aspx مراجعه کنند یا با مرکز ارتباط ملت به 
شماره 1۵۵۶ در تهران و شماره ۸۲۴۸۸ -0۲1 در 

شهرستان ها تماس بگیرند.

بانک ملت اطلاعیه داد:

الزامی شدن استفاده از رمز پویا از اول دی ماه

رئیس شورای اسلامی شهر تهران با بیان اینکه 
مسأله مهار آلودگی هوا یک موضوع حاکمیتی 
است و باید نهادهای مختلف در خصوص آن 
تصمیم گیری کنند، معتقد است: وضعیت هوای 

پایتخت افتضاح است.

محسن هاشمی روز گذشته در حاشیه جلسه علنی 
شورای شهر تهران توضیح داد: تقریباً همه اعضاء در 
تذکرات خود به موضوع آلودگی هوا اشاره کردند 
و تذکر من به عنوان رئیس شورا نیز در خصوص 

آلودگی هوا بود.

در  هوا  آلودگی  مهار  خصوص  در  داد:  ادامه  وی 
به طور مفصل دلایل  برنامه ای در صدا و سیما  
آلودگی هوا و اینکه کدام بخش حاکمیتی و کدام 
دولتی است و شورای شهر و شهرداری چه اختیاراتی 

در این حادثه دارند،  توضیح دادم.
برگزاری  خصوص  در  دیگری  بخش  در  هاشمی 
نمایشگاه الکامپ در نمایشگاه بین المللی گفت: اینکه 
کدام فعالیت ها در زمان آلودگی هوا ادامه داشته باشد و 
کدام متوقف شود باید در کمیته اضطرار مشخص شود.
دلیل  به  نمی توانم  من حتی  داد: خود  ادامه  وی 
آلودگی هوا صحن شورا را تعطیل کنم و تصمیم گیری 

در خصوص فعالیت ها بر عهده کمیته اضطرار است.
هاشمی در خصوص اینکه گفته می شود شهردار 
تهران اعلام کرده شاخص آلودگی هوا اگر به ۲00 
می رسید باید شهر را تخلیه می کردند، گفت: شب 
گذشته شاخص از عدد1۸۷ بالاتر نرفت و آلودگی 
هوا مشکلی است که همان طور که گفتم باید توسط 

همه نهادهای حاکمیتی و دولتی حل شود.
پرسش  به  پاسخ  در  تهران  شهر  شورای  رئیس 
بنیاد  نامه  تفاهم  جزئیات  خصوص  در  دیگری 
مستضعفان و شهرداری تهران و عدم اطلاع بسیاری 
از اعضای شورا از مفاد این تفاهم نامه گفت: شهردار 

تهران موضوع واگذاری زمین های بنیاد به شهرداری 
را در جلسه هم اندیشی مطرح کرده بودند که با 
مخالفت برخی از اعضاء از جمله رئیس کمیسیون 

معماری و شهرسازی روبرو شد.
وی ادامه داد: من نیز با این واگذاری مخالف هستم، 
زیرا برای گرفتن ساختمان هایی که امکانات مناسبی 

ندارند نباید املاک مناسب خود را واگذار کنیم.
هاشمی اضافه کرد: گمان می کنم دلیل علاقه مندی 
حناچی برای گرفتن زمین های بنیاد یکپارچه کردن 

زمین های اراضی عباس آباد است.
به گفته هاشمی، این زمین ها در مجاورت مصلی قرار 

دارند و مناسب بلندمرتبه سازی نیستند.
وی افزود: در طرح قدیمی اراضی عباس آباد پروژه 
داریوش که شامل سه برج ۳0طبقه و یک برج گرد 
بود، برای این محدوده پیش بینی شده بود که بعد از 
انقلاب این طرح متوقف شد و در حال حاضر از نظر 
سازه ای امکان ساخت و ساز در این زمین ها وجود 
ندارد و زمین ها از نظر شهرداری بی ارزش است، 
بنابراین شهرداری نباید زمین های ارزشمند شهر 

را در ازای چنین زمین های بی ارزشی تهاتر کند.
وی با تأکید بر اینکه شهرداری موظف نیست شورا را 
در جریان تفاهم نامه های خود قرار دهد، گفت: میان 

شورا و شهرداری اختلاف افکنی نکنید.
هاشمی در پاسخ به تکرار پرسش خبرنگاران در 
خصوص راهکارهای مدیریت شهری برای کاهش 
آلودگی هوا گفت: متأسفانه سخنان من کوتاه می شود 
و بخش هایی که مربوط به انتقاد از دولت است را 
پخش می کنند و بخش های دیگر را نه، بنابراین 

ترجیح می دهم کمتر در این خصوص صحبت کنم 
اما برای کاهش آلودگی هوا وظایفی برای دستگاه های 
باید هر دو در  حاکمیتی و دولت وجود دارد که 

خصوص آن به وظایف خود عمل کنند.
وی با ذکر مثالی پرداخت و گفت: یکی از منشأهای 
دستگاه های  در  که  است  سوختی  هوا  آلودگی 
حرارتی استفاده می شود یا تصمیم درخصوص اینکه 
خودرویی که بالای 10لیتر سوخت مصرف می کند 
در کشور تولید نشود و یا تولید برق از نیروی گاز 
و ارائه برق به شهرهایی که از لحاظ آلودگی دچار 

مشکل حاد هستند.
وی ادامه داد: باید وزارت کشور، بانک مرکزی، 
بودجه  برنامه و  ارزی، سازمان  صندوق ذخیره 
که در اختصاص اعتبار به حمل و نقل عمومی 
کنند.  حمایت  بخش  این  از  هستند،  مرتبط 
وزارت صمت که در تولید و خرید اتوبوس ها و 
واگن ها نقش دارند به وظایف خود عمل کند. اگر 
تهران ۹هزار اتوبوس، ۳هزار واگن و ۴۵۶کیلومتر 
مترو داشت، مشکلاتش در حوزه حمل و نقل به 
شدت کاهش پیدا می کرد. در حال حاضر این 
ظرفیت نصف است که از نیمی از همین ظرفیت 

نیز استفاده نمی شود.
در  کرد:  خاطرنشان  تهران  شهر  شورای  رئیس 
سالیانه  شد  مصوب  یارانه ها  هدفمندشدن  زمان 
۴هزارمیلیارد از محل صرفه جویی به حمل و نقل 
عمومی اختصاص داده شود که تاکنون یک ریال 
اختصاص داده نشده و شهرها از این محل ۴0هزار 

میلیارد طلبکار هستند.

رئیس شورای شهر: 

وضعیت هوای تهران افتضاح است

خبر روز

زیست محیطی

نشان  جدید  مطالعه  یک  یافته های 
تند  خوراکی های  مصرف  که  می دهد 
باعث حفظ سلامتی و افزایش طول عمر 

می شود.

به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از پایگاه 
اینترنتی »مدیکال دیلی«، به استناد نتایج 
و  ۲۲هزار  روی  بر  که  جدیدی  مطالعات 
۸11شهروند ایتالیایی که رژیم های غذایی 
متنوعی داشتند، انجام شد؛ در افرادی که 
چهار بار در هفته فلفل می خورند، خطر مرگ 
به هر دلیلی ۲۳درصد و خطر مرگ ناشی از 
بیماری های قلبی و عروقی ۳۴درصد کاهش 

می یابد.
این یافته ها تنها به مردم ایتالیا محدود 
نمی شود. مطالعات انجام شده در سراسر 
ایالات  در  که  تحقیقاتی  مانند  جهان 
متحده و چین انجام شد، همگی نشان 

می دهند که مصرف فلفل قرمز تند در 
الکل  و  نمی کشند  سیگار  که  افرادی 
مصرف نمی کنند، با کاهش خطر مرگ 

همراه است.
برای  تند  فلفل  مصرف  از  ناشی  فواید 
نام  به  فعالی  ترکیب  وجود  در  سلامتی 

در  تقریباً  که  دارد  ریشه  کاپسی سین 
مطالعه   در  می شود.  یافت  فلفل ها  تمام 
جدیدی که در ایتالیا انجام شد، کاهش 
خطر مرگ و میر مربوط به استفاده از آن 
فلفل هایی بود که حاوی سطوح بالاتری از 

این ترکیب بودند. 

مطالعات جدید محققان دانشگاه 
نشان  انگلیس  در  ریدینگ 
روز  در  سیب  دو  مصرف  می دهد 
به کاهش کلسترول و احتمال بروز 
کمک  عروقی  قلبی  بیماری های 

می کند.

به گزارش »دنیای هوادار« به نقل 
از پایگاه خبری مدیکال اکسپرس، 
هر عدد سیب متوسط، حاوی ۴گرم 
میوه  این  است.  ۹۵کالری  و  فیبر 
خوشمزه منبع غنی ویتامین C و 
پتاسیم،  فسفر،  معدنی  مواد  و    A
میوه  این  است.  آهن  و  کلسیم 
سرشار از ترکیبی به نام پلی فنول 
موجود  فیبر  و  فنول  پلی  است. 
کاهش  در  سیب  در  موجود  در 
کلسترول کلی و LDL  نقش دارند 

سلامت  با  مرتبط  نشانگرهای  و 
عروق خونی را در بیمارانی که به 
کلسترول بالا مبتلا هستند، بهبود 
می بخشند. فیبر موجود در سیب از 
تجمع پلاک در شریان ها جلوگیری 
موجود  فنولی  ترکیب  و  می کند 

رسوب  از  مانع  سیب،  پوست  در 
کلسترول در دیواره رگ ها می شود. 
هنوز مشخص نیست که بین فیبر و 
پلی فنول، کدامیک سهم بیشتری 
بیماری های  احتمال  کاهش  در 

قلبی دارند.

خداحافظی با کلسترول با مصرف روزانه سیب افزایش طول عمر با مصرف غذاهای تُند
پزشکی و سلامت



n صاحب امتیاز و مدیرمسئول: مهرداد تیموری                                         n  سردبیر: مهدی تیموری                                    n  دبیر تحریریه: محمد حیرانی

»دنیای هوادار« یاد روح قلم و مرام زنده یادان ناصر احمدپور و عباس عبدالملکی، بزرگان عرصه مطبوعات ورزشی کشور  را پاس می دارد

روزنامه

چهارشنبه  27 آذر 98 - شماره 378

 n تحریریه:  دکتر مهرداد فرشیدی، مجید سعیدی، جمشید حمیدی، محمدرضا کاظمی، دکتر علی قوامی، محمدحسین سیفی، رضا تواضعی، نسترن کیوان پور و سونیا سهیلی
 n مدیر روابط عمومی: دکتر علی ساجدی               n  طراحی و صفحه آرایی:  احمد شاهوند             n  دبیر سرویس عکس:  میلاد فیروزان              n چاپ و لیتوگرافی: ریحان              

 n نشانی: کرج، چهارراه طالقانی به سمت میدان شهدا،  ساختمان حکیم، طبقه 8، واحد 82          کد پستی: 3134896384           تلفن: 32219147           نمابر: 32400023

Dhavadar www.donyayehavadar.ir

پس از انتشار ویژه برنامه »کلاسیکو« به تهیه 
پلتفرم های  در  پور  فردوسی  عادل  کنندگی 
2۴ساعت  گذشت  با  تنها  ویدیویی،  آنلاین 
تعداد  از  دست نیافتنی  رکوردی  پخش،  از 

بیننده های این برنامه به ثبت رسیده است.

به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از روابط عمومی 
»کلاسیکو« و با ثبت آمار تماشا از سوی سه پلتفرم 
کنندگان  پخش  تنها  که  بازار  و  نماوا  فیلیمو، 
»کلاسیکو« هستند، یک میلیون و ۸۲0هزار کاربر 
در طول ۲۴ساعت اولیه پخش این برنامه را تماشا 

کرده اند.

همچنین با توجه به این نکته که برای هر دستگاه 
نظر  را در  تماشاگر  از یک  بیشتر  تماشا می توان 
گرفت، باید توجه داشت که عدد اعلام شده برآوردی 
از حداقل تعداد تماشاگر در ۲۴ساعت اولیه انتشار 
در  »کلاسیکو«  تماشاگران  واقعی  تعداد  و  است 
۲۴ساعت ابتدایی انتشار عددی فراتر از یک میلیون 

و ۸۲0هزار نفر تخمین زده می شود.
»کلاسیکو« یک تاک شو اینترنتی به تهیه کنندگی 
عادل فردوسی پور است که از یکشنبه-۲۴ آذر در 
ساعات پایانی شب به نمایش درآمده و حالا با ثبت 
در  بازدید  تعداد  بیشترین  رکورد ۲۴ساعته،  یک 
بین تمام محتوا های منتشر شده در شبکه نمایش 

خانگی را به خود اختصاص داده است.
این برنامه که به مناسبت نزدیک شدن به رقابت 
حساس دو تیم بارسلونا و رئال مادرید و با اجرای 
حضور  با  است،  شده  ساخته  جمشیدی  پژمان 
غفوری،  وریا  دایی،  علی  جمله  از  مهمان هایی 
امیرمهدی ژوله و ژابی آلونسو به بحث و تحلیل 
پیرامون این مسابقه مهم می پردازد و امکان تماشای 

آن برای عموم مردم رایگان است.
با توجه به ادامه دار بودن پخش ویژه برنامه »کلاسیکو«، 
پیش بینی می شود که استقبال در روز های پیش رو 
با افزایش چشمگیری رو به رو خواهد شد و مسیر 

تولیدات مشابه آینده را هموارتر خواهد کرد.

محمدحسین سیفی

که  نباشد  و شاگردی  استاد  رسم  شاید چندان 
شاگرد در یک تیم فوتبال جانشین استاد شود 
اما فوتبال تاکنون چه قاعده و قانون و عرفی را 
برتابیده که این یکی را بتوان به آن خرده گرفت؟ 
از اوایل هفته گذشته و با تساوی امتیاز از دست 
دادن دوباره ناپولی بود که خبرهای اخراج »کارلو 
شایعه  بوی  و  رنگ  دیگر  ناپولی  در  آنچلوتی« 

نداشت و تقریباً قطعی شده بود. از همان موقع 
هم خبرهای متعددی از انتخاب جانشین آنچلوتی 
در ناپولی به گوش می رسید و گزینه هایی همچون 
»آلگری« و »آرسن ونگر« هم به این باشگاه لینک 
شده بودند اما شاید کمتر کسی حتی نام »جنارو 

گتوزو« را هم در میان گزینه ها تخمین می زد!
درست عصر چهارشنبه به وقت محلی ناپل و پس از 
پیروزی پر گل ناپولی مقابل خنک بلژیک در لیگ 
قهرمانان اروپا بود که خبر رسمی اخراج آنچلوتی 
روی  پیروزی  کسب  در  ناکامی  هفته ها  از  پس 
سایت های معتبر اروپایی قرار گرفت. خبری که از 
قبل هم مشخص بود و چندان خبرنگاران و فوتبال 
دوستان را شگفت زده نکرد. اما نکته شگفت انگیز 
در معرفی جانشین آنچلوتی نهفته بود جایی که 
»جنارو گتوزو« به عنوان کسی که قرار است روی 

که  گتوزو  شد!  معرفی  بنشیند  ناپولی  نیمکت 
کارلو  شاگرد  سال ها  بازیگری،  زمان  در  خودش 
آنچلوتی در تیم آ.ث میلان بود، حالا در میانسالی 
جانشین این پیرمرد روی نیمکت باشگاهی که 
عملاً هیچ ربطی به آ.ث میلان ندارد باید بنشیند. 
اگر روزگاری نقطه پیوند این دو آدم باشگاهی مانند 
آ.ث میلان در شمال میلان بود، دست تقدیر این 
دو نفر را در جنوب ایتالیا و ناپل دوباره به یکدیگر 
و این بار به عنوان دو مربی که هووی یکدیگر شده 
اند، رساند تا اگر روزگاری گتوزو لپ های آنچلوتی 
را از خوشحالی می گرفت و می کشید، شاید از امروز 

خیلی هم از یکدیگر خوششان نیاید.
فلسفه انتخاب گتوزوی جوان به عنوان جانشین 
آنچلوتی با وجود این همه سرمربی بیکار و بدون 
تیم توسط »دی لورینتس«، مدیرعامل ناپولی، این 
چنین اعلام شد که »گتوزو آن ویرانه آ.ث میلان را 
فصل پیش به رتبه پنجم رساند و قطعاً در ناپولی 
منظور  که  نیست  موفق خواهد شد«! مشخص 
دی لورینتس از ویرانی چیست یا چرا افتخار او از 
انتخاب گتوزو این است که میلان که زمانی یکه تاز 
اروپا بود را به رتبه پنجم رسانده، اما باید بگوییم که 
مدیرعامل ناپلی ها انتخاب فوق العاده جسورانه ای به 
خرج داده و آن هم در راستای همان جریانی که 

فوتبال بر آن سوار است یعنی »جوانگرایی«!
و  شور  که  است  مربیانی  دسته  آن  جزو  گتوزو 
اشتیاق زیادی به تیم تزریق می کنند و فارغ از 
کیفیت فنی تیم هایشان حداقل بلدند روی روحیه 
و انگیزه بازیکنان کار کنند و آن ها را به غول های 
جنگجو در زمین مسابقه تبدیل کنند که تا ثانیه 
آخر مسابقه حتی اگر از نفس هم افتاده باشند برای 
پیروزی تلاش کنند و پا پس نکشند. نمونه این 
مسأله را بارها در میلانِ فصل پیش دیدیم؛ ویدئوها 
و مصاحبه های متعدد و معروفی از گتوزو در رسانه 
ها دست به دست می شد که همه آن ها فقط به 
یک چیز اشاره داشت؛ »اینجا میلان است، این 
باشگاه گذشته خارق العاده ای دارد، پس باید برای 
بازیابی اش تا پای جان تلاش کنید!« این جمله 
خلاصه چیزی است که در تمام فصل از دهان 
گتوزو خارج می شد و خلاصه آن خوشحالی های 
اغراق آمیز و »کتک زدن«هایی است که پس از 
هر پیروزی نثار بازیکنانش می کرد. درست مانند 
مانند گتوزو  از کسی  و  بازی می کرد  زمانی که 
نباید انتظاری جز این داشت. او از همان بازی اش 
هم خون »میلان« در رگ هایش جاری بود و با 
تمام حرکاتش قصد انتقال این خون به بازیکنان 
هم دسته اش را داشت و وقتی هم مربی این تیم 

شد، جو داخل رختکن چندان هم غیر قابل حدس 
نیست و می توان تصور کرد که چه برخوردی برای 

دادن روحیه به خرج می داده است!
اما گتوزو در همان یک سال و نیم هدایت میلان 
و قبل از آن هم در سری B، داخل زمین چندان 
که  کونته«  »آنتونیو  مانند  تاکتیسینی  مربی 
درست مانند خودش روی انگیزه بازیکنان بسیار 
کار می کند، نشان نداد. گتوزو از نظر تاکتیکی 
مربی متوسطی است مگر اینکه در این چندماه 
دور افتادن از فوتبال به او کمک کرده باشد که به 
استاندارد های روز فوتبال خودش را نزدیک کرده 
باشد. اگر این اتفاق افتاده باشد به جرأت می توان 
گفت که ریسک مدیرعامل ناپولی برای انتخاب 
نخواهد  هم  ناموفقی  چندان  دورنمای  گتوزو 
داشت و گتوزو می تواند بانیان انتخاب خودش 

را روسفید کند.
اما روی دیگر سکه، اتکای بیش از حد گتوزو به 
بحث های انگیزشی است؛ به هر حال لیگ ایتالیا 
یکی از تاکتیکی ترین و در عین حال فیزیکی ترین 
لیگ های دنیاست و هواداران ناپولی بیش از این 
طاقت نتیجه نگرفتن تیمشان را ندارند! باید ببینیم 
آیا شاگرد هم به سرنوشت استاد در ناپل دچار 
می شود یا ناپولی سکوی پرتاب گتوزو خواهد بود؟

سوژه روز

گزارش ورزشی

توپ و تور

فردوسی پور نیامده رکوردشکنی کرد؛

پیامِ » #  عادل_حذف_شدنی_نیست«
 به گوشتان رسید یا...؟

به بهانه پیوستن »گتوزو« به ناپولی؛

وقتی جهان سوار بر موجِ جوانگرایی است

رئیس فدراسیون والیبال گفت: فدراسیون چهارمیلیاردتومان 
بدهی دارد اما کسی مقصر آن نیست.

»محمدرضا داورزنی« روز گذشته در حاشیه نشست 
کمیسیون های ورزشی کمیته ملی المپیک در گفت و 

گو با خبرنگاران درباره شرایط تیم ملی در آستانه اعزام 
به مسابقات انتخابی المپیک، عنوان کرد:  وضعیت اردو 
9نفر  تمرین،  در  حاضر  بازیکنان  بین  از  است.  خوب 
در  شاغل  بازیکنان  اضافه شدن  با  می شوند.  انتخاب 
لیگ های خارجی، ترکیب اصلی مشخص می شود. فقط 

دغدغه »امیر غفور« را داریم تا استراحت نسبی داشته 
ناحیه کمر دچار آسیب  به تیم اضافه شود. وی در  و 
جزئی شده است و وضعیت مناسبی ندارد. ملحق شدن 
وی به اردوی تیم ملی، به بازگشت او به شرایط ایده آل 

بستگی دارد.

وی درباره وضعیت حامیان مالی فدراسیون والیبال گفت: 
حامی اصلی فدراسیون به تعهدات خود عمل کرده است. 
حامی مالی دیگر مربوط به سنوات گذشته بود که 2سال 
طول کشید تا بدهی خود را پرداخت کند اما هنوز از حامی 

مالی طلب داریم.

داورزنی: 

والیبال چهار میلیارد بدهی دارد ولی کسی مقصر نیست!


